
 

Kære Transport-, Bygnings- og Boligudvalg 

  

Jeg skriver til jer for at orientere om en henvendelse, vi har rettet til transportministeren. 

  

Henvendelsen drejer sig om en vejstrækning på en af statens veje, hvor der skal være mulighed for, at 

kunne cykle til den kommende S-togsstation, Favrholm, fra øst.  Uden en cykelsti på Overdrevsvejen vil 

det være farligt for cyklister at komme til den nye station, da vejen er meget befærdet, og det er meget 

væsentligt at kunne vælge at cykle derhen og tage toget videre. 

  

Jeg håber, at I vil bakke op om, at projektet realiseres inden stationens åbning, og I er velkomne til at 

kontakte mig for yderligere info. Jeg håber, du vil være med til at bakke op om denne sag, så vi kan få den 

gennemført, og vi har brug for statens opbakning hertil. 

  

Med venlig hilsen 

Kirsten Jensen 

Borgmester 

Hillerød Kommune 
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